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Protokoll från möte i Värmlands Hembygdsförbunds styrelse på Ransäters 

hembygdsgård. 

Datum: 17 maj 2022 

Tid: 17.00 – 19.00 

Plats: Digitalt möte 

Närvarande: 
Eskil Johansson, ordförande 
Maud Mithander 
Maria Lindquist 
Jan Bondesson 
Torbjörn Svensson 
Ann-Sofie Pettersson 

Axel Fornander 
Ing-Britt Bergström 
Dan Jonsson 
Peter Olausson 
Jan Bohlin 
Johnny Svensson 
Erik Gustavson, sekreterare 

§ 1. Mötet öppnas Ordförande Eskil Johansson öppnade mötet. Eskil 
Johansson 

 § 2.  Val av justeringsman. 
 

Mötet valde Maud Mithander att jämte 
ordföranden justera dagens protokoll. 

Styrelsen.  
 

 § 3.  Skrivelser och rapporter. Jan Bohlin rapporterade att han i Värmlands 
hembygdsförbunds namn uppvaktat Gustav 
Adolfs hembygdsförening vid dess 75-
årsjubileum. 
 
Peter Olausson kommer att delta vid Svanskogs 
hembygdsförenings återinvigning av deras 
hembygdsgård, vilken har återuppförts efter en 
förödande brand. 
 
Peter Olausson rapporterade om arbetet med att 
färdigställa jubileumsboken, som kommer att 
presenteras vid jubileet. Han meddelade vidare 
att Stiftelsen Aagot och Christian Storjohanns 
minnesfond beviljat ett bidrag på 20 000 kronor 
för tryckningen av boken. Bilaga 1. 

Jan Bohlin 
 
 
 
 
Peter 
Olausson  
 

 § 4.  Värmlands  
         hembygdsförenings   
         årsmöte 2022 

Som inledning av stämman hälsade Gustav 

Adolfs hembygdsförenings ordförande Britt-

Marie Larsson Modig deltagarna välkomna till 

Gustav Adolf. Hon gav en trevlig beskrivning av 

föreningen och den bygd där de verkar. 

Ordförande Eskil Johansson hälsade 

årsstämmodeltagarna välkomna och förklarade 

stämman för öppnad. Parentation hölls för 

bortgångna medlemmar under åren 2019, 2020 

och 2021. På grund av pandemin hölls inga 

parentationer för 2019 och 2020. 

Valberedningen föreslog Gunnar Törnqvist som 

ordförande för årsstämman och Erik Gustavson 

som dess sekreterare, vilket Stämman valde. 

Värmlands hembygdsförbunds 

verksamhetsberättelse presenterades och gicks 

Styrelsen.  
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igenom översiktligt av mötesordföranden. 

Bokslutet redovisades av kassören Kent Wallin. 

Efter genomgången godkände Stämman såväl 

verksamhetsberättelsen som ekonomiska 

berättelsen och lade dem till handlingarna. 

Revisorernas berättelse lästes till delar upp, där bl 

a styrelsen föreslogs få ansvarsfrihet för år 2021. 

Mötesordförande frågade efter att stämman blivit 

förelagd årsberättelse, bokslut och 

revisionsberättelse om styrelsen kunde beviljas 

ansvarsfrihet, varvid Årsstämman beslutade att ge 

ansvarsfrihet till styrelsen för verksamhetsåret 

2021. 

Sedan övergick Stämman till de olika valen, som 

redovisas i årsmötets protokoll. 
 

Stämman fastställde följande verksamhetsplan för 

2022: 

• Vidmakthåller kontaktnätet mot 

politiska institutioner och myndigheter. 

• Arbeta med Finnskogsprojektet  

• Fortsatt samarbete med Svenska kyrkan 

om kyrkogårdar och kulturgravar 

• Samverka med Brigadmuseet och andra 

militärhistoriska verksamheter för att 

utveckla Värmlands militärhistoria och 

gärna tillsammans med Norge. 

• Delta i Sveriges Hembygdsförbunds 

riksstämma samt konferenser 

• Utveckla samarbetet med det Värmländska 

Idrottshistoriska Sällskapet 

• Lyssna och låt föreningarna komma med 

förslag och synpunkter, fungera som 

bollplank. 

• Fullfölja satsningen på Skolan och 

hembygdsrörelsen. 

• Viktigt att värdera och uppmärksamma 

funktionärerna i föreningarna. 

• Stimulera föreningarna att sprida och ge 

bidrag till Näverluren 

• Delta vid olika aktiviteter vid förbundets 

hembygdsföreningar 

• Ha representation i Partnerskap Värmland 

(Landsbygdsprogrammet) 
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• Utse Årets hembygdsbok och Årets 

hembygdsförening 

• Bevaka utvecklingen av Vattendirektivet 

• Verka för integration 

• Ge ut en jubileumsbok 

• Anordna en jubileumshögtid 

Stämmans deltagare rapporterade om en mängd 

aktiviteter ute i föreningarna. Det märks verkligen 

att pandemin är över. Rapporterna som lämnades 

är från Jan Bondesson om Brigadmuseet. Kent 

Wallin om hembygdsförsäkringen. Kaj Röhs 

rapporterade om Finnskogsprojektet. Maria 

Lindquist om ett skolprojekt i Edeby. Ett 

skolprojekt finns även på Hammarö, vilket 

rapporterades från Dennis Lundell. Johnny 

Svensson berättade om planer på en geopark i 

Nordmark med ett mineralmuseum. Dan Jonsson 

beskrev samarbetet mellan de Nordvärmländska 

hembygdsföreningarna. Torbjörn Svensson 

redogjorde för alla program som planeras vid 

Tällerud. Sekreteraren berättade om det 

förestående jubileet för Värmlands 

hembygdsförbund vid Ransäters hembygdsgård 

den 3 juli.  

Värmlands hembygdsförbund har utsett 

Ovansjöbygdens Bygdeförenings bokverk 

Ovansjöbygden – Säterliv till årets hembygdsbok 

2022. 
Priset överlämnades med diplom och en check på 

10 000 kronor. Ovansjöbygdens representanter 

framförde sitt varma tack. 

 

Värmlands hembygdsförbund utdelade ut 

Sveriges hembygdsförbunds hederstecken med 

lagerkrans till två hedersmän, som nu lämnar 

styrelsen efter en lång tjänstgöring. De båda är 

Kaj Röhs och Kent Wallin.  

Gustav Adolfs hembygdsförening utdelade 

Sveriges hembygdsförbunds hederstecken med 

lagerkrans till två verkliga trotjänare Maj-Britt 

Sundell och Astrid Larsson.  

Ordförande Eskil Johansson utdelade 

utmärkelserna. 

Då årsmötet närmade sig sitt slut tackade 

ordinarie ordföranden Eskil Johansson 

mötesordföranden Gunnar Törnqvist med en 

välförtjänt blombukett och mötet gav en kraftfull 
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applåd. Tacket gick också till 

hembygdsföreningen Gustav Adolf. 

Ordinarie ordföranden, Eskil Johansson, tackade 

åter Gustav Adolfs hembygdsförening med dess 

ordförande Britt-Marie Larsson Modig för att de 

organiserat stämman. Därefter tackade han 

deltagarna för dagens stämma och förklarade 

stämman för avslutad. 

Stämmans deltagare gick sedan att avnjuta en 

underbar lunch, som värdförening anordnat. 
 

 § 5.  Förbundets 100-     
         årsjubileum 

Styrelsen har tidigare fastställt programmet, som 
visas i bifogade programblad. Bilaga 2. 

Styrelsen 
 

 § 6. Nästa möte Styrelsen beslöt att nästa möte skall äga rum den 
14 juni 2021 kl 17.00 på Tälleruds 
Hembygdsgård 

Styrelsen 
Torbjörn 
Svensson 

 § 7. Byte av representant vid  
        SHBF:s årsstämma 

Johnny Svensson kommer att förhoppningsvis 
överta ordförandens plats vid Sveriges 
hembygdsförbunds årsstämma i Nyköping 

 

 § 7. Mötets avslutande Då intet vidare förelåg avslutade ordföranden 
dagens möte. 

Eskil 
Johansson 

 

Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
Erik Gustavson  Eskil Johansson,  Maud Mithander 
Sekreterare   Ordförande            Ledamot 
 
Bilagor:  1. Skrivelse om beviljat bidrag 
 2. Program vid 100-årsjubileet 


